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No. 35518     

	December 19, 2013
	
	Le 19 décembre 2013

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Cromwell and Wagner JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Cromwell et Wagner

	
	
	

	BETWEEN:

Chief Sheldon Taypotat, Michael Bob, Janice McKay, Iris Taypotat and Vera Wasacase as Chief and Council representatives of the Kahkewistahaw First Nation

Applicants

- and -

Louis Taypotat

Respondent
	
	ENTRE :

Chief Sheldon Taypotat, Michael Bob, Janice McKay, Iris Taypotat et Vera Wasacase en tant que chef et représentants du conseil de la Première Nation de Kahkewistahaw


Demandeurs

- et -

Louis Taypotat

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an expedited stay of execution is dismissed with costs.  The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-427-12, 2013 FCA 192, dated August 13, 2013, is granted with costs in the cause.
	
	JUGEMENT

La requête visant à accélérer l’obtention d’un sursis est rejetée avec dépens.  La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-427-12, 2013 FCA 192, daté du 13 août 2013, est accueillie avec dépens selon l’issue de la cause. 




C.J.C.
J.C.C.
